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Protokół Nr XXXVI.2013 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 14 listopada 2013 r. 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom pan Zbigniew Wołcerz – Przewodniczący Rady 

Powiatu w Opatowie.  

 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9
00

, a zakończono o godz. 10
00

. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013-2017;  

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 r.; 

c) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z drogi i ich przechowywanie na   

d) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na 2014 r.; 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2013 roku na realizację zadań; 

f) wyrażenia zgody Dyrektorowi Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej 

- Curie  na udostępnienie nieruchomości na czas nieokreślony. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych radnych powiatu za rok 2012. 

7. Informacja Starosty Opatowskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych 

członków zarządu powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, osób zarządzających i członków organów zarządzających powiatową osobą 

prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty za rok 2012. 

8. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

9. Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne.  

W sesji uczestniczyło 17 radnych.  

 

Ad.2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony 

do wglądu, a następnie zaproponował jego przyjęcie bez odczytywania. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

 W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
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 Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.  

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.3) Przyjęcie porządku obrad.  

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos bądź ma jakieś uwagi do 

przedstawionego porządku obrad.  

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

Ad. 4) Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

 Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Starostę. 

 

 W tym momencie na salę obrad dołączył radny pan Zbigniew Zięba.  

 Od tej pory obrady toczyły się w obecności 15  - osobowego składu radnych. 

 

Głos zabrał pan Starosta, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu 

Powiatu pomiędzy sesjami, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Następnie Starosta odczytał pismo skierowane do Sekretarza Stanu Ministerstwa 

Administracji i Cyfryzacji dotyczące podziękowania za pomoc finansową, która 

została otrzymana na usuwanie skutków klęsk żywiołowych, dzięki takiej pomocy 

finansowej udało się odbudować wiele kilometrów dróg, dodał starosta. 

Następnie poinformował, że w imieniu Powiatu Opatowskiego została złożona prośba 

o możliwość przyznania dodatkowych środków, które w całości zostaną wykorzystane 

na realizację dalszych zamierzeń ważnych ze społecznego punktu widzenia. 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Starosta oznajmił, że decyzja odnośnie przyznania środków finansowych powinna 

przyjść na dniach. Dodał, że na jednej z kolejnych sesji Rady Powiatu zostanie 

przedstawiona informacja dotycząca przeprowadzonych  inwestycji drogowych. Pan 

Starosta wspomniał również o zamiarach przejęcia na rzecz skarbu państwa budynku 

po szkole w Suchodółce.  Następnie poinformował o uchyleniu decyzji, która została 

podjęta przez radnych powiatowych  w sprawie udzielenia dotacji na kościół  

w Ruszkowie. 

 

Podczas wypowiedzi pana Starosty na salę obrad weszła radna pani Monika 

Domagała.  

Od tej pory obrady toczyły się w obecności 16  - osobowego składu radnych. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma zapytania do pana Starosty. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Walas, który zapytał o podstawę prawną 

uchylenia decyzji przez Wojewodę Świętokrzyskiego. 
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Następnie głos zabrała radna pani Bożena Kornacka, która również poprosiła pana 

Starostę o przedstawienie podstawy prawnej dotyczącej uchylenia decyzji 

przyznającej dotację dla parafii w Ruszkowie. 

 

Pan Starosta odpowiedział, że zaprasza radnych do zapoznania się w/w sprawie.  

Przedmiotowy materiał dotyczący nieważności uchwały w sprawie udzielenia  

z budżetu powiatu dotacji dla parafii w Ruszkowie stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5) Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013-2017. 

 Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie  

 zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013-2017, a następnie zapytał czy może przejść 

do głosowania. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który zwrócił się z zapytaniem do pana 

 Przewodniczącego mówiąc, iż ma nadzieję, że wszyscy radni otrzymali

 materiały potrzebne na dzisiejszą sesję. 

 

Pan Przewodniczący potwierdził otrzymanie materiałów. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący zapytał czy są uwagi do odczytanego projektu 

 uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

 jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.55.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

  

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 

r. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 

2013 r. a następnie zapytał czy są uwagi, bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł radny pan Andrzej Grządziel.  

 Od tej chwili obrady toczyły się wobec 17 – osobowego składu radnych. 
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Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, 

kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.56.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

c) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z drogi i ich przechowywanie 

na parkingu strzeżonym obowiązujących w 2014 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z drogi i ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym obowiązujących w 2014 r., a następnie 

zapytał czy są uwagi, bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, 

kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.57.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

d) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na 2014 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały  

w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających na 2014 r., a następnie zapytał czy są uwagi, bądź zapytania 

do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, 

kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.58.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych 

przez Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2013 roku na realizację zadań. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych 

przekazanych przez Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych w 2013 roku na realizację zadań, a następnie zapytał czy są 

uwagi, bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, 

kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.59.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

f) wyrażenia zgody Dyrektorowi Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej - Curie  na udostępnienie nieruchomości na czas nieokreślony. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody Dyrektorowi Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej - Curie  na udostępnienie nieruchomości na czas nieokreślony, a 

następnie zapytał czy są uwagi, bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, 

kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVI.60.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6) Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie z przeprowadzonej 

 analizy oświadczeń majątkowych radnych powiatu za rok 2012. 

 Pan Przewodniczący przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń 

 majątkowych radnych powiatu za rok 2012. 

 Następnie zapytał czy ktoś ma uwagi do przedstawionej treści. 

 Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego stwierdził, iż informacja została przyjęta 

jednogłośnie poprzez aklamację. 

 

 Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7) Informacja Starosty Opatowskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych członków zarządu powiatu, skarbnika powiatu, kierowników 

jednostek organizacyjnych powiatu, osób zarządzających i członków organów 

zarządzających powiatową osobą prawną oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty za rok 2012. 

 Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Starostę. 
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 Głos zabrał pan Starosta, który oznajmił, że wszyscy radni w materiałach na dzisiejsze 

obrady otrzymali informację na piśmie, po czym zapytał czy są zapytania do jego 

osoby w związku z przedłożoną informacją.  

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego informacja została przyjęta również jednogłośnie 

poprzez aklamację. 

 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 8) Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Głos zabrała pani Bożena Kornacka, która poprosiła o udzielenie odpowiedzi na 

następujące zapytania: 

- na czym polega nadzór Starosty nad spółkami wodnymi działającymi na terenie 

powiatu; 

- na jakim etapie są inwestycje prowadzone na terenie szpitala; 

- wyjaśnienie uzasadnienia do uchwały Zarządu Powiatu w Opatowie dotyczącej 

wyrażenia zgody na używanie samochodu służbowego przez dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zochcinku. 

Radna oznajmiła, że zwraca się do Przewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie  

o podjęcie postepowania wyjaśniającego dotyczącego kampanii informacyjnej, która 

miała miejsce na terenie powiatu. Pani Kornacka poprosiła o ustalenie celu zasadności 

danego przedsięwzięcia. Następnie radna wznowiła wniosek dotyczący przedstawienia 

informacji dotyczącej inwestycji drogowych.  

 

Głos zabrał pan Starosta, który udzielił na powyższe odpowiedzi mówiąc, że  

mieszkańcy powinni być informowani o dokonywanych inwestycjach na terenie 

powiatu, a informacja ta kosztowała 10 gr. Odnośnie dróg, pan Starosta oznajmił, że 

taka informacja była już przedstawiana na sesji Rady Powiatu w obecności 

Wojewody, a także na Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

W związku z użytkowaniem samochodu służbowego pan Starosta dopowiedział, że nie 

jest wykorzystywany do celów prywatnych, tylko na dojazdy do pracy, gdyż jak dodał 

bardzo często się zdarza, iż pani dyrektor nie kończy pracy dokładnie o określonej 

godzinie i niejednokrotnie jest potrzeba przyjazdu do pracy nawet  w weekend. 

Nadto dodał, że jest spółka wodna znajduje się w Baćkowicach. 

 

Następnie głos zabrał pan Przewodniczący mówiąc, że każdy samorząd ma prawo 

informować mieszkańców o tym jakie inwestycje zostały dokonane.  Oznajmił, 

ponadto, że szkoda, iż tak późno taka informacja została udostępniona, gdyż podobne 

informacje na bieżąco są zamieszczane w prasie. 

Kontynuując pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos  

w omawianym punkcie. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Monika Domagała, która oznajmiła, że jako radna 

powiatu i członek komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu nie jest 

informowana o końcowych odbiorach dróg. Dodała, że nie wszyscy radni są 

informowani o zakończonych inwestycjach drogowych. 
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Głos zabrał pan Starosta, który odpowiedział, że są to informacje jak najbardziej 

dostępne jednakże zapozna się jak wygląda przekazywanie informacji ze strony 

praktycznej. 

 

Następnie głos zabrał pan Przewodniczący, który oznajmił, iż samorząd gminny 

informowany jest przez powiat o dniu i godzinie odbioru dróg. Dodał ponadto, że to 

od zainteresowania radnych zależy czy będą brali udział w odbiorach inwestycyjnych 

dróg. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos.  

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego poinformował o przejściu do ostatniego punktu 

obrad. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady 

XXXVI sesji Rady Powiatu w Opatowie”. 

 

Na tym sesję zakończono. 

       
Protokołowała:   

     

mgr Milena Gatkowska     Przewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Wołcerz 

 


